

تعميم Circular

رقم (171) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Following to our Circular No. (168) dated 21/10/2025, regarding the amendment of the Directives of Listing Securities and the Directives of the Over-The-Counter Market, and in light of introducing the “**Restricted Trading**” mechanism and ceasing the mechanism of transferring suspended listed companies to the Over-The-Counter Market
Kindly note the following:

First: Cancelling trading in the shares of the currently suspended listed companies mentioned below from the OTC market and resuming them in their main market in accordance with the restrictions stated in the ASE’s Circular No. (169) dated 21/10/2025, and according to their latest reference price at the OTC market, as of Sunday 2/11/2025.

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (168) تاريخ 2025/10/21 بخصوص تعديل تعليمات ادراج الأوراق المالية وتعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة، وفي ضوء استحداث آلية "التداول المقيد" وإيقاف العمل بآلية نقل الشركات المدرجة الموقوفة إلى سوق الأوراق المالية غير المدرجة، أرجو العلم بما يلي:

أولاً: إلغاء التداول بأسهم الشركات المدرجة الموقوفة حالياً والمذكورة أدناه من سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وإعادة التداول بأسهمها في السوق النظامي للبورصة ضمن القيود المذكورة في التعميم الصادر عن البورصة رقم (169) تاريخ 2025/10/21 وذلك وفقاً لآخر سعر تداول لها في سوق الأوراق المالية غير المدرجة، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2025/11/2.

Company	الرمز الحرفي Symbol	الشركة	الرقم No.
DIMENSIONS; JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION	JEDI	أبعاد الأردن والامارات للاستثمار التجاري	1
JORDANIAN MUTUAL FUNDS MANAGEMENT COMPANY	FUND	الأردنية لإدارة الصناديق الاستثمارية	2
JORDAN STEEL	JOST	حديد الأردن	3
UNION TOBACCO & CIGARETTE INDUSTRIES	UTOB	مصانع الاتحاد لانتاج التبغ والسجائر	4
UNION INVESTMENT CORPORATION	UINV	الاتحاد للاستثمارات المالية	5
THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN	MDGF	المتوسط والخليج للتأمين- الأردن	6

Second: The ASE will cancel all unexecuted buying and selling orders of the above mentioned companies that were entered to the electronic trading system after the end of the trading session of Thursday, 30/10/2025.

ثانياً: إلغاء جميع أوامر البيع والشراء غير المنفذة الخاصة بالشركات المذكورة أعلاه والمدخلة الى نظام التداول الالكتروني، وذلك بعد نهاية جلسة تداول يوم الخميس الموافق 2025/10/30.



مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi / Chief Executive Officer



CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department.
- Above mentioned companies

نسخة: - هيئة الأوراق المالية
- مركز ايداع الأوراق المالية
- دائرة العمليات
- الشركات المذكورة أعلاه